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Referat af skolebestyrelsesmøde, tirsdag d. 22. september 2020 kl. 
17.00 – 19.00 i personalerummet på Filippavej. 
 
Til stede fra SB:  
Mette Bache, Tore Dyrberg Jessen, Jens Christian Neuschaeffer, Sabrina Eifler, Nina Schøller 
Larsen, , Anja Camilla Jensen, Mette Westergaard, Torben Heien Nielsen, Helle Spanggaard, 
Michael Vork, Anja Johansen, Bjarne Benda (gæst) 
 
Fraværende: Anja Camilla Jensen, Jesper Kongsted, Nina kommer men går før 
 
Sekretær: Michael Vork 
 
 

Punkt 
EmneeEmEE 

 
Hvem/ 
Hvornår 
 

 
Overvejelser og/eller forberedelse inden SBM 
 

 
Formål & mål 

  
 01. Godkendelse af  
     referat af juni mødet 
 
 

 

 
Alle,  
Hvert SBM 
 
 

 
 
Referatet er udsendt på forhånd 
 

 
Beslutning 
Protokol skrives 
under 

 
  Noter/referat: referatet blev godkendt 
 
 

 02. Godkendelse af   
     dagsorden 
 
 

 
Alle, 
Hvert SBM 
 
 

 
Udarbejdes på formøde af ledelsen og formand 

 
 

 
Beslutning 

 
Noter/referat: dagsordenen blev godkendt 
 
 
03. Status fra 
 

   
Information 

 
Ledelse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Helle bød Bjarne Benda velkommen, som er 
klubleder i Huset. 
 
 
Update corona 

- Berlin tur aflyst sidste øjeblik pga. Corona 
retningslinjer. De er på nogle ture i DK 
med bussen i stedet.  

- Mange sociale arrangementer er aflyst og 
skal undgås.  

- Legegrupper må gerne foregå, men skal 
foregå udendørs. 

- Fokus på afstand, sprit, udluftning af 
lokaler 

- Minimere fysiske møder 
-   
-  
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Formandskab 
 
 
Elevråd 
 

Budget 2021 
- Klub og SFO blev skånet denne gang 
- Mange penge til folkeskolerne 

350.000.000, til fysiske rammer, holdtimer 
og andre områder.  

- Ingen lønfremskrivning på SFO og klub. 
-   
-  

Forældremøder 
- Afviklet møder for 0-5. på normal vis. 
- 6/9. årgang udendørs 
- 7-8. årgang bliver i efteråret, enten fysisk 

eller virtuelt. 
- Skole / hjem skal rammerne drøftes om de 

kan afvikles normalt eller under særlige 
forhold.  

 
HS: Afsked reception for Annemette bliver afviklet. 
Det bliver over to hold 
 
 
Information fra Tore. Positiv meldinger fra forældre 
omkring Tores og Michaels besøg på 
forældremøderne. Tore oplever processen omkring 
ansættelse af ny skoleleder som meget positiv.  
 
 
Orientering fra møde i formandsråd 
 
 
Der kommer elever med fra næste møde 

 
Noter/referat: 
 
 
04. Klub Huset  
 

  
Besøg af Bjarne Benda 

 
Information 

 
 
 

  
 

 
 

 
Noter/referat: 
Fortælling om klub Huset samt fremlæggelse af gældende budget. 
 
Bjarne præsenterede sig selv og klub Huset som i år er fyldt 50 år. Huset for primært børn fra privatskoler.  
 
Klub Huset er i 2019 lagt organisatorisk lagt sammen med Skolen ved Søerne pr. 1. august 2020. 
 
Velkommen til Bjarne og Huset til Skolebestyrelsen. 
 
Bjarne deltager i SB møderne efter relevans og har ved siden af eget forældreråd. Skolebestyrelsen skal udpeget et 
medlem, der skal have kontakt til  forældrerådet i Huset. 
 
SB er ansvarlig for at godkende Husets budget. 
 
 
 
   

Bilag 
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05. Høringssvar 
skoledistriktsændringer 
Bilag udsendes fredag 
 

 
 

 
Noter/referat: 
Ingen ændringer af betydning for SVS. HS har undersøgt efterfølgende, at der er taget højde for skoleudsættelser. 
Skolen har ingen bemærkninger i øvrigt. 
 
HS laver høringssvar 
 
 
06. Visionsproces 
Bilag udsendes fredag 
 

   
 
Opsamling og 
beslutninger 
 

 
Opsamling på kick off seminar  

a. kort status fra igangværende projekter 
 
 

b. ny handleplan for skolebestyrelsens arbejde i det kommende år 
 
Strategi papir er udsendt på baggrund af de drøftelser, der var på SB kickoff. Helle fremlagde kort strategiens indhold, 
formål mv.  
 
Formål er at skabe en god skole for børnene og en god arbejdsplads for skolens personale. 
 
NE: Anja og ny skoleleder 
FI: Helle, Michael og Bjarne 
 
De to grupper skal løbende koordinere med hinanden og skabe sammenhæng mellem de to afdelinger.  
 
Personale fra skolen kan være med til at kvalificere det arbejde, projektgrupperne arbejder med. 
Begge grupper refererer direkte til SB. 
 
Næste SB kunne være et temamøde, hvor projektgruppernes arbejde planlægges. Her kan gruppernes arbejde gøres 
mere konkret. 
 
Projektgrupperne blev nedsat:  
 
NE:  
Anja, Ny skoleleder, Sabrina, Hans C, Nina, Mette Bache 
 
FI:  
Helle, Michael, Tore, Torben, Jesper, Anja, Mette Westergård 
 
Kort Status gamle projektgrupper: 
 
Anja: Tag tomat er i gang med projekt. Det skal være klar til april. Der er udgifter forbundet med normal drift på 
omkring 10.000-20.000 kr. årligt. 
Legeplads: Rutsjebane lukket pga. nedslidt underlag. Der skal benyttes ny type underlag. 
 
Legepladsen skal efterspændes udgift 6.000 kr. 
 
Helle/Torben: Forsætter arbejdet med at finde penge i andre fonde end AP Møller. Det er et stort arbejde med mange 
kriterier, der skal opfyldes.  
 
Kommunikations gruppen: Her mangler vi at arbejde med mobil politikken, som er på dette års indsatser. 
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07.  
Årshjul for næste 
skoleår 
    

  
Bilag vedhæftet. 
Gennemgang af temaer 
 
Årshjul gennemgået af Helle. 
 
 

 
 

Noter/referat: 
Tore forslår at Klub Huset lægges ind i et møde til foråret, f.eks. i april måned. 
 
Årshjulet blev godkendt.  
 
 
 
 
08.  
Mobilpolitik 
 

 
 

 
 

 
Opsamling og 
videre proces 

 
Noter/referat:  
Skolebestyrelsen havde et fint dialogmøde inden Corona, hvor der var en fin debat omkring brug af mobiltelefoner.  
 
Tore og Nina samler op fra dialogmøde om mobilpolitik og udsender ramme til den videre holdningsmæssige debat hos 
både personale, ledelse og forældre. 
 
Der skal ligeledes udarbejdes spørgsmål som kan danne rammen om debatten med de ansatte på afdelingsmøderne på 
NE og FI. Dette er Nina og Tore tovholder på. 
 
Torben udsender opsamling fra dialogmødet. 
 
 
08. Eventuelt 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
Noter/referat:  
 
Drøftelse af medarbejdernes dag 5/10 2020.  
 
 

 


